
Technische vragen N-VA-fractie 
 
Mbt. pacht werd in de memorie van toelichting aangegeven om eigenaars van gronden ten allen tijde 
de mogelijkheid te bieden inzage te hebben wie op hun eigendom grond bewerkt.  Dit kan o.a. via 
beschikbare data/digitale platformen te linken aan elkaar.  Voorlopig is deze mogelijkheid nog niet 
beschikbaar.  
 
In de BBT wordt databeleid, digitalisering van data, open data, connecties leggen tussen databanken 
zowel binnen de Vlaamse overheid als met het federale niveau…. duidelijk als aandachtspunt naar 
voren geschoven met enkele concrete projecten die lopende zijn. 
 
Past het aangekondigd initiatief uit de MVT pachtdecreet in één of meerdere van de de lopende 
projecten rond digitalisering, open data strategie e.a. ?  Zo ja, kan u dat nader toelichten ?  Zo nee, 
kan dit initiatief onder één van de projecten toegevoegd worden ?  Waarom wel/niet ?  
Zullen deze legislatuur nog stappen gezet worden om dit initiatief alsnog te realiseren ?  Waarom 
wel/niet ?  
Hoe lopen de gesprekken met het federale niveau daaromtrent ? 
Is er enig zicht op de mogelijke timing van implementering van dit initiatief ? 
 

Antwoord van het kabinet 
 
Grondeigenaars  en dus ook verpachters kunnen - overeenkomstig artikel 3/1 van het decreet van 22 
december 2006 houdende inrichting van een gemeenschappelijke identificatie van landbouwers, 
exploitaties en landbouwgrond in het kader van het meststoffenbeleid en het landbouwbeleid – 
inzage krijgen over wie in het betrokken jaar registreerde de betrokken grond te zullen bewerken.  
 
Deze mogelijkheid is momenteel geïntegreerd in algemene mogelijkheid tot het opvragen van 
informatie via de contactpagina op de website van het Departement Landbouw en Visserij, waar ook 
een online formulier kan worden ingevuld. Als eigenaars via dit centrale contactpunt van het 
departement Landbouw en Visserij contact nemen om inzicht te krijgen wie hun eigendom bewerkt, 
worden zowel eigenaar als de geregistreerde gebruiker geïnformeerd.  
 
Verdere automatisering en informatisering zal afhangen van mogelijke koppelingen tussen federale 
(kadaster) en onze databanken en zal moeten rekening houden met de privacy wetgeving en de 
financiële mogelijkheden om deze koppeling te realiseren.  


